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Z Á P I S N I C A 
 z neplánovaného zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 20. 01. 2015  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Neplánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13:00 hod. otvoril a viedol Ing. Miroslav 
Mazúr, primátor mesta. Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby dodržiavali 
schválený Rokovací poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali konštruktívnu 
kritiku a správnu prezentáciu. 

Primátor mesta uviedol, že neplánované zasadnutie MsZ bolo zvolané kvôli komisiám 
MsZ, aby sa doplnili o neposlancov a mohli plne fungovať, prerokovávať materiály na 
februárové MsZ. 
 

Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (12 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  
 

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice 
a navrhol členov návrhovej komisie nasledovne: 

 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta   
     Ing. Viliam Majda, PhD., prednosta MsÚ  
 
Zapisovateľka:   Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ   
    
Overovatelia zápisnice:   Mgr. Ivan Doskočil, I. overovateľ zápisnice 
     p. Peter Stankoviansky, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Miroslav Krajčí, predseda návrhovej komisie 
     Ing. Mgr. Anna Sviteková, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisie 
 
 

Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej 
komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – navrhol doplniť bod č. 0: „Informácia o zmene organizačnej štruktúry 
mesta Vrútky, bod č. 5:  „d/  Rozpočtové opatrenie č. 1/2015“. 

Ďalej informoval, že ThDr. Krivuš zaslal materiál ohľadom delegovania poslancov do 
Rady škôl. Tento materiál nebol zaradený, pretože nebol ešte pripravený a bolo by lepšie 
zaradiť ho na februárové MsZ. 
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Vyzval prítomných poslancov MsZ, aby pripomienkovali prednesený program dnešného 
neplánovaného MsZ.  

 
Ing. Kraj čí – opýtal sa, prečo nie je zaradená do programu analýza, ktorá bola na pracovnej 
porade? 
 
Primátor mesta – bolo dohodnuté, že sa spracuje na základe pripomienok a a predloží sa na 
riadne MsZ. 
 
ThDr. Krivuš –  podotkol, že doplnený bod d/ v Rôznom nebol na pracovnej porade. 

 
Primátor mesta – nebol, doplnil sa na základe minulých rokovaní s Metrostavom. 
 
HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili program dnešného rokovania neplánovaného zasadnutia MsZ 
s uvedenými pripomienkami. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:08 hod. 
K bodu č. 0  
Informácia o zmene organizačnej štruktúry mesta Vrútky  
 
Primátor mesta – informoval, že k 01.04.2014 bolo dočasne zrušené a neobsadené miesto 
prednostu Mestského úradu Vrútky a k 01.01.2015 bola táto funkcia opäť zriadená 
a obsadená, menovaný bol do nej Ing. Viliam Majda, PhD. 
 
Primátor mesta – opýtal sa poslancov MsZ, či je všeobecný súhlas spojiť bod č. 1 a bodom 
č. 2, nakoľko na seba nadväzujú. 
 
Poslanci MsZ súhlasili s týmto návrhom. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:13 hod. 
K bodu č. 1  
Doplnenie členov komisií MsZ (tvorí prílohu zápisnice)  
a 
K bodu č. 2 
Príprava plánu činnosti a náplne práce komisií MsZ v zmysle ustanovujúceho MsZ, 
konaného dňa 12. 12. 2014 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – materiály boli predložené na základe uznesenia č. 199/2014, bod I., bod II. 
a bod III. z MsZ zo dňa 12.12.2014. Chýbala jedine komisia verejného poriadku, cestovného 
ruchu, ale to bolo doplnené. 
 
Ing. Kraj čí – prečítal znenie uznesenia k bodu č. 0, nakoľko ešte nebolo prijaté. 
 
 
 
 



 3 

HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie informáciu o obsadení pracovného miesta prednostu 
Mestského úradu vo Vrútkach, Ing. Viliamom Majdom, PhD., od 01. 01. 2015. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Primátor mesta – uviedol, že na členoch komisií MsZ sa dohodli aj na pracovnej porade 
MsZ dňa 13.01.2015. 
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ schválili 
Členov komisií pri MsZ na funkčné obdobie 2014 – 2018 v nasledovnom zložení: 
1/  Komisia finančná a správy majetku: 
- členovia:   Mgr. Ivan Doskočil, poslanec MsZ Vrútky 

Michal Kuric 
Mgr. Branislav Zacharides 
Ing. Milan Rišian 
Ing. Tomáš Fiolek 

- tajomník komisie:  Ing. Zuzana Krajčiová      
2/   Komisia  sociálna, zdravotná a bytová 
- členovia:  Mgr. Janka Jankovičová 
   Jozef Gorcovský 
   Peter Stankoviansky 
   Oľga Lysičanová 
   Marta Streličková     
- tajomník komisie: Mgr. Kvetoslava Šaušová 
3/  Komisia verejného poriadku, cestovného ruchu  
- členovia:  Mgr. Lenka Francúzová , MA 
                     Mgr. Milan Chromec  
                      Ing. Ondrej Žilinec  
                                Bohuslav Slezák  
- tajomník komisie: Vladimír Pokrievka  
4/  Komisia školstva   
- členovia:   Mgr. Mária Kevická 

Mgr. Emília Šútovcová 
Mgr. Marián Krá ľ  

   PaedDr. Erika Repková 
Bc. Mariana Markovi čová 

- tajomník komisie: Mgr. Lenka Francúzová, MA    
5/ Komisia kultúry 
- členovia:  Martin Gašparík 
                          Mgr. Vlasta Kunovská 
                         Ing. Helena Pullmannová 
                         Božena Blahušiaková 
                         Mgr. Mária Kevická 
- tajomník komisie: Ing. Dušan Ertl     
6/  Komisia výstavby, dopravy, územného plánu a životného prostredia 
- členovia:  Ing. Peter Horemuž  

Ing. arch. Nora Hejzlárová  
Mgr. Branislav Pullmann  

- tajomník komisie:   Ing. Mgr. Anna Sviteková  
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7/  Komisia športu a mládeže 
- členovia:   Branislav Mažgút 
                    Elena Režná 
                    Vladimír Čulák 
                    Elena Šmidtová 
                    Zdenek Jurčák  
- tajomník komisie:  Martin Gašparík 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
p. Blahušiaková – podotkla, že v pláne komisii kultúry treba dať preč prerozdeľovanie 
dotácií, pretože na tento rok nie sú pridelené. 
 
HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ schválili Plány činností a náplne komisií MsZ na rok 2015. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:19 hod. 
K bodu č. 3 
Stanovenie komisie pre rokovanie so SAD Žilina, a.s a oboznámenie primátora mesta 
s rokovaním SAD Žilina, a.s. s VÚC Žilina 
 
Primátor mesta – informoval, že na pracovnej porade MsZ 13.01.2015 bolo dohodnuté 
zloženie uvedenej komisie. 
Ďalej informoval o rokovaní s Ing. Blanárom, ktorý návrh týkajúci sa kompenzácie straty vo 
verejnom záujme, ktorý by pokryla VÚC v rámci prímestskej dopravy zamietol. A keby sa 
predčasne zrušila zmluva, musela by sa nejako vyriešiť prímestská doprava s Vrútkami. 

Obrátia sa na VŠ dopravnú v ZA, alebo výskumný ústav dopravný v ZA pre 
vypracovanie možnosti riešenia optimalizácie dopravy v Martine a vo Vrútkach za účelom 
zníženia nákladov. 

Čo sa týka dlhových vzťahov, je to otázkou rokovaní so SAD Žilina, a.s., pričom budúci 
týždeň majú k tejto problematike prvé rokovanie a sedenie. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – uviedla, že finančná analýza bola vypustená z dnešného rokovania 
MsZ, ale mesto má obrovské záväzky a napr. aj zmluva sa má plniť. Preto by bolo dobré 
prijať opatrenia zo strany MsÚ a pripraviť podrobnú analýzu do ďalšieho MsZ, aby všetci 
vedeli na čom sú a následne riešili vzniknutú situáciu. 
 
Primátor mesta – k tomuto problému ako samostatnému bodu možno zvolať pracovné 
rokovanie, ale až po rokovaní so SAD Žilina, a.s. 
 
 
HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ schválili komisiu pre rokovanie so SAD Žilina, a.s. v nasledovnom zložení: 
Ing. Miroslav Mazúr, Ing. Viliam Majda, PhD., Ing. Jana Rišianová, Ing. Miroslav 
Kraj čí. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:29 hod. 
K bodu č. 4 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie od 08. 
11. 2014 do 31. 12. 2014 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – informoval, že na pracovnej porade dňa 13.01.2015 bola správa 
podrobne prerokovaná a je predložená v písomnej forme + elektronicky poslancom MsZ. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – opýtala sa k ZUŠ a MsÚ, že ako to nakoniec celé dopadlo, či sa prijali 
nejaké opatrenia, keďže správa uvádza, že informoval primátora mesta. 
 
Hlavný kontrolór mesta – pri ZUŠ boli opatrenia prijaté a po každej správe bude poslancov 
MsZ informovať. Čo sa týka MsÚ taktiež boli prijaté opatrenia. Momentálne kontroluje na 
základe opatrení, čo bolo splnené a bude informovať. 
 
HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie Správu o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta 
za ostatné obdobie od 08. 11. 2014 do 31. 12. 2014. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:36 hod. 
K bodu č. 5 
Rôzne 
a/  Informácia o finančnej situácii rozpočtovej organizácie SENIOR – Zariadenie 
pre seniorov a Dom sociálnych služieb Vrútky za rok 2014 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Primátor mesta – odovzdal slovo riaditeľke DSS. 
 
Ing. Brašeňová – uviedla, že na základe žiadosti Ing. Mgr. Svitekovej jej poskytne náhľad 
účtovnej uzávierky. Zatiaľ sú len predbežné čísla, ktoré budú jasné po účtovnej uzávierke. 
 
p. Blahušiaková – uviedla, že sú radi za naplnenie počtu klientov, DSS plní svoju funkciu 
a je v dobrom stave. 
 
p. Kuric  – dôvodom doplácania na DSS je nezaplnenie stavu, pretože sa neprijímajú občania 
mesta Vrútky a ani klienti s ťažšími postihnutiami a problémami, ako počul.  
 
Primátor mesta – doplnil, že k tejto problematike bol vydaný príkazný list primátora mesta 
na základe stretnutia pani riaditeľky, primátora mesta a vedúcej odboru služieb. 
 
Ing. Kraj čí – zariadenie musí byť urgentne naplnené vo februári alebo v marci, aby na konci 
roka nebola strata 50 tisíc euro, ale blížili sa k nule. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – poznamenala, že vyrobená strata je ďalší záväzok mesta. Opýtala sa, 
či mesto počíta s týmto? 
 
Ing. Komínová – bude to problém, s ktorým sa počíta, je vôľa v rozpočte na toto (podielové 
dane), lenže finančné prostriedky, z ktorých sa mohla dofinancovať SAD musia ísť na DSS. 
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Ing. Brašeňová – informovala, že k dnešnému dňu, keď si prepočítali finančný stav, tak 
rozpočet vyzerá byť vyrovnaný, zatiaľ idú so stratou 10 tisíc, na základe faktúr, ktoré majú 
ešte prísť, ale reálne fungujú bez straty. 
 
Mgr. Kevická – chcela by požiadať materiál k opatreniam k DSS. 
 
Primátor mesta – poslal Ing. Rišianovú pre príkazný list primátora k DSS. 
 
Mgr. Doskočil  – požiadal aj o zaslanie v elektronickej podobe. 
 
Primátor mesta – bude zaslaný. 
 
Ing. Brašeňová – dala slovo vrchnej sestre v DSS, vedúcej zdravotného úseku, prečo 
boli/neboli prijímaní niektorý klienti do zariadenia. 
 
PhDr. Ilovská – uviedla príklad, že odmietnutá bola napr. klientka, ktorá ohrozovala 
spolupacientku na živote, preto tu musia byť len stabilizovaní pacienti. 

Takisto DSS nemá kyslíkové zariadenie a preto tam nemôžu zobrať pooperačných 
klientov. Nemôžu prijať ani klientov, ktorých by ohrozili na zdraví. Taktiež infekční klienti 
nemôžu ísť do izby k iným klientom. 

DSS vyvíja maximálne úsilie o čo najrýchlejšie naplnenie stavu.  Je rozdiel naplniť 
začínajúce zariadenie, ako také ktoré je už 10 – 15 rokov. Podľa nej sa ide zatiaľ dobrou 
rýchlosťou, len chce požiadať o trpezlivosť a zhovievavosť. Taktiež poznamenala, že sa 
prijímajú všetci klienti. Odmieta sa len klient, ktorý by poškodil meno zariadenia a MsÚ 
a ohrozil ostatných klientov a personál na zdraví.  

Na záver uviedla, že reklamu si DSS robí svojpomocne a zo svojich zdrojov a keby 
ktokoľvek chcel nejaké vysvetlenie, sú ochotní mu ho podať. 
 
 
HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ zobrali na vedomie informáciu o predpokladanom výsledku činnosti 
zariadenia Senior za rok 2014. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 13:58 hod. 
K bodu č. 5 
Rôzne 
b/ Zmeny a doplnky Územného plánu mesta Vrútky č. 2 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Rišianová – informovala o nutnosti zmeny ÚP – každé 4 roky + požiadavky občanov 
a tiež možnosti získania dotácie ministerstva dopravy. 
 
Ing. Kraj čí – za stavebnú komisiu vyjadril súhlas s predloženým materiálom. 
 
HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ schválili a súhlasili, že proces obstarávania a schvaľovania zmien 
a doplnkov č. 2 k územnému plánu mesta Vrútky potrvá najviac tri roky od uzatvorenia 
zmluvy o poskytnutí dotácie. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:01 hod. 
K bodu č. 5 
Rôzne 
c/ Návrh Prílohy č. 2 k VZN 10/09 o hospodárení s majetkom mesta (tvorí prílohu 
zápisnice) 
 
Primátor mesta – nakoľko tu nie je predkladateľ materiálu Mgr. Gorilák, dal slovo Ing. 
Rišianovej, pretože príloha sa týka VZN v oblasti vedúcej odboru služieb. 
 
Ing. Rišianová – informovala, že materiál je predložený z dôvodu otvorenia 
zrekonštruovaného objektu Kriváň. Prijaté pripomienky boli vyhodnotené a zakomponované. 
 
HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ schválili v navrhovanej prílohe č. 2 VZN č. 10/2009 nasledovné zmeny:   

1. Do článku 1 sa za text prvej vety “ .....prenájmu sály“ dopĺňa  s príslušenstvom. 
2. Do článku 1 sa dopĺňa nový druh prenájmu „1 hodina prenájmu malej zasadacej 

miestnosti s príslušenstvom                                    15 €.“ 
3. Do článku 1 sa dopĺňa nový druh prenájmu „Celodenné akcie školy      300 €.“ 
4. Do článku 1 sa dopĺňa nový druh prenájmu „Celodenné akcie – malej zasadacej 

miestnosti s príslušenstvom – jednorazový poplatok          150 €.“ 
5. Do článku 1 sa vo vete „....zálohu 100 €“ sa 100€ ruší a nahrádza sa nasledovným 

textom: „.....zálohu vo výške 50% z predpokladaného nájomného.“ 
6. Do článku 2 sa dopĺňa nový druh prenájmu „1 hodina prenájmu malej zasadacej 

miestnosti s príslušenstvom                                    10 €.“ 
7. Do článku 2 sa dopĺňa nový druh prenájmu „Celodenné akcie – malej zasadacej 

miestnosti s príslušenstvom – jednorazový poplatok             50 €.“ 
8. Do článku 3 sa dopĺňa nový druh prenájmu „Celodenné akcie školy      300 €.“ 
9. Do článku 3 sa vo vete „....zálohu 100 €“ sa 100€ ruší a nahrádza sa nasledovným 

textom: „.....zálohu vo výške 50% z predpokladaného nájomného.“ 
10. Do článku 5 sa dopĺňa nový druh prenájmu „1 hodina prenájmu malej zasadacej 

miestnosti s príslušenstvom                                    20 €.“ 
11. Do článku 5 sa dopĺňa nový druh prenájmu „Celodenné akcie – malej zasadacej 

miestnosti s príslušenstvom – jednorazový poplatok           200 €.“ 

 (za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
 
 
HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ schválili Prílohu č. 2 k VZN č. 10/09 o hospodárení s majetkom mesta 
Vrútky.  
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:07 hod. 
K bodu č. 5 
Rôzne 
d/ Rozpočtové opatrenie č. 1/2015 (tvorí prílohu zápisnice) 
 
Ing. Komínová – materiál bol predložený na základe rokovania s Metrostavom k DSS. 
Ministerstvo bude toto akceptovať, ale až v poslednej platbe, momentálne ju musí mesto 
zaplatiť a až následne budú financie refundované. 
 
Ing. Kraj čí – chcel si to ozrejmiť – takže 20 tisíc zaplatia Metrostavu naviac a potom im to 
ministerstvo prefinancuje? 
 
Ing. Komínová – nie je to naviac, práce sa reálne vykonali, ale neboli zaplatené. 12 tisíc euro 
Metrostav preinvestoval, ale ministerstvo neprefinancovalo, pretože 
 tam boli odchýlky v rozpočte. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – vyjadrila sa, že bude potrebné prijať zas nejaké opatrenia a zatiaľ sa 
k tomuto nevie vyjadriť, pretože je v tejto problematike v podstate len na začiatku. Naviac 
práce sú normálne pri stavbách, ale aby po roku nevedeli niečo vydokladovať, sa jej moc 
nezdá. 
 
Prednosta MsÚ – usmernila, že suma cca 9 tisíc je overená, podpísaná, len na to nie sú 
financie, nie sú to navyše práce. Tieto financie budú refundované ministerstvom a vrátia sa 
spätne do rezervného fondu. Preto je potrebné schválenie MsZ na uvoľnenie tejto čiastky 
z fondu rezerv. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – ona tomu rozumie, aj keď materiál im bol predložený dosť neskoro 
a nemohli sa k nemu ani vyjadriť. Nebráni sa tomu, ale nepáči sa jej takéto jednanie. 
 
Ing. Komínová – uviedla, že ohľadom DSS je veľa vecí a agendy, nie je to taká jednoduchá 
problematika. Toto je už záverečná fáza. Pokiaľ by nezaplatili Metrostavu, vyrubil by mestu 
pokutu 80 tisíc euro. Metrostav zrealizoval kopec vecí, ktoré neboli v projekte a takisto ich aj 
zafinancovali. Ministerstvo nám drží 130 tisíc euro, preto sa to musí do konca roka uzavrieť. 
 
ThDr. Krivuš – koľko sa zaplatilo/zaplatí navyše? 
 
Ing. Komínová – 12 tisíc euro a 5% z projektu. 
 
Ing. Kraj čí – uviedol, že vzhľadom k vývoju situácie s projektom, rôznych medzier 
v projekte je suma 12 tisíc euro taká aká je. 
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ schválili Rozpočtové opatrenie č. 1/2015 – uvoľnenie čiastky 8 983,-eur 
z Fondu rezerv na dofinancovanie projektu DSS Vrútky. 
(za 12/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
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Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:25 hod. 
K bodu č. 6 
Diskusia 
 
Hlavný kontrolór mesta – odporučil poslancom MsZ zaoberať sa „Rokovacím poriadkom 
Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach“ a otázkou rozpočtových opatrení (zmeny v rozpočte 
môže urobiť aj starosta/primátor mesta, ale len do sumy, ktorú mu umožní MsZ a zmeny 
v rozpočte sa nazývajú rozpočtové opatrenia. 

Čo sa týka bodu d/ v Rôznom, materiál sa nedal prerokovať do komisií preto, lebo ešte 
neboli ani schválené, nefungovali a bolo to predložené v časovej tiesni. 

Upozornil, že do bodu Rôzne sa v zmysle rokovacieho poriadku zaraďujú len body, 
ktoré nie je potrebné prejednávať v komisiách MsZ. 
 
p. Blahušiaková – uviedla pár pripomienok k slávnostnému otvoreniu zrekonštruovaného 
objektu Kriváň: - predstavovala si to úplne inak, v prvom rade v inú hodinu, pridať kultúrny 
program a malo to mať väčšiu dôstojnosť. K objektu sa vyjadrila, že sú tam rôzne chyby, 
napr. aj neestetické stoly, stoličky tiež nie sú vhodné do takéhoto zariadenia a knižnica je 
malá, vyradilo sa 3 tisíc zväzkov a malo by sa ešte tisíc. Vhodné by bolo doriešiť vstup. 
Takisto sa opýtala, kde je klavír z Kriváňa? Na javisko by bolo dobré dať koberec, aby sa 
odzvučil priestor. 
 
Ing. Kraj čí – zhotoviteľovi sú zadržané finančné prostriedky kvôli niektorým chybám a stoly 
sa vymenia. 
 
ThDr. Krivuš – upozornil na bod MŠR, že im Mgr. Šútovcová spomínala zaslanie materiálu, 
ktorí doposiaľ neobdržali. 
 
p. Stankoviansky – poznamenal, že v pláne komisie kultúry má zaradené aj riešenie objektu 
Kriváň, preto netreba predbiehať niektoré veci a takisto to treba riešiť aj v komisii. 
 
Prednosta MsÚ – informoval k PHSR mesta Vrútky a o vhodnosti stretnutia sa poslancov 
MsZ so zhotoviteľom PHSR pre zosúladenie a doplnenie cieľov do tohto programu. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – poznamenala, že niekedy sa PHSR robil na MsÚ, preto chcela 
ozrejmenie postupu a aj o akú agentúru sa jedná. K Rámcovému plánu rokovaní MsZ dodala, 
že Výročná správa mesta Vrútky za rok 2014 by sa mala predkladať skôr, napr. v septembri, 
preto by sa mohla posunúť. 
 
Primátor mesta – k PHSR uviedol, že bolo výberové konanie na zhotoviteľa, kde vyhrala 
spoločnosť DeMedia, s.r.o. 
 
Prednosta MsÚ – PHSR bude predložený a vypracovaný na júnové zasadnutie MsZ. 
 
 
Čas, kedy sa bod začal prerokovávať: 14:44 hod. 
K bodu č. 8 
Záver  
 
Primátor mesta – nakoľko boli prítomní občania, opýtal sa na všeobecný súhlas s ich 
vystúpením. 
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Poslanci MsZ súhlasili s týmto návrhom. 
 
Mgr. Zacharides – riaditeľ Rozvojovej agentúry Žilinského kraja, informoval, že v jeseni 
bude VÚC schvaľovať svoj PHSR a bolo by dobré svoj PHSR s ním zosúladiť.  

Ďalej informoval o spustení nového integrovaného programu, na ktorý treba reagovať, 
dokumentom na čerpanie EÚ – Plány udržateľnej mestskej mobility (tu nájsť spoločnú reč 
s mestom Martin). 
 
Primátor mesta – na záver poďakoval za pozornosť, a tým vyhlásil neplánované zasadnutie 
Mestského zastupiteľstva vo Vrútkach o 14:52 hod. za ukončené. 
 
 
Zapísala: Mgr. Lenka Košútová, referát vnútornej správy MsÚ  
 
 
 
 
 
Mgr. Ivan Doskočil        p. Peter Stankoviansky 
I. overovateľ zápisnice          II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
 
Ing. Viliam Majda, PhD              Ing. Miroslav Mazúr  
    prednosta MsÚ                  primátor mesta 
 
 
 
 
 


